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Kommunala pensionärsrådet 
 
Datum: 2023-05-17 
Tid: 9.00- 12.00 
Plats: Dahlian, Ringgatan 32 
 
Närvarande ledamöter 
Jessica Ekerbring (S), ordförande 
Anna-Karin Kumlin (M) 
Lars O Molin (KD) 
Robert Mörk, PRO 
Maud Biderstål, PRO 
Claes-Göran Andersson, PRO 
Tage Larsson, PRO 
Bo Fredriksson, PRO 
Stig Ottosson, PRO 
Kristina Lindin, PRO 
Lars-Erik Jonsson, RPG 
Agneta Jacobsson, RPG 
Sören Hjalmarsson, SPF Seniorerna 
Jan-Elof Jansson, SPF Seniorerna 
Gunnar Olsson, SPF Seniorerna 
Eivy Åman-Nilsson, SKPF 
Anita Landin, SKPF 
Pell Uno Larsson, RFSL 
 
Förhinder att delta 
Margareta Ekström, (C) 
Kajsa Bodén, PRO 
Ingrid Gustafsson, SPF Seniorerna 
 
Övriga 
Linn Björkstrand, sekreterare 
 
 
Digitalt justerat protokoll. 
 
Jessica Ekerbring (S), ordförande 
 
Lars-Erik Jonsson, RPG, justerare 
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1. Sammanträdets öppnande – upprop  
Upprop genomfördes och närvaro antecknades av sekreteraren.  

2. Val av justerare  
Lars- Erik Jonsson, RPG 
 
3. Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes. 
 
4. Anmälan av övriga frågor 

 Ölmbrogården 
 Trygghetsboenden och seniorlägenheter 
 Offentliga toaletter 

5. Föregående protokoll 
 
6. Utbildning för förtroendevalda och information om ny 
nämndorganisation 
Mats Guldbrand, kommundirektörskoordinator 
Information om ny nämndorganisation och utbildning för ledamöter. Se bilaga 
1 och 2. 

 
7. Budgetinformation och nulägesrapport 
Jessica Ekerbring (S), ordf. 
Det ekonomiska läget inom vård och omsorg har varit ansträngt även innan 
omorganisationen inom hemvården. Det har funnits ett underskott på runt 68 
miljoner kronor, samt ett effektiviseringskrav innan 2022. Under 2023 kommer 
effektiviseringskrav också att krävas. Generellt är det ekonomiska läget för 
kommuner svårt i dagsläget. Statsbidrag på nationell nivå kommer, samt att 
mer skatteintäkter behövs.  
 
Sommarbemanningen inom äldreomsorgen är löst gällande undersköterskor 
och vårdbiträden. 90 personer håller på att rekryteras. Nattbemanning är löst 
även när det gäller sjuksköterskor. 

Hyrpersonal har tagits in till viss del. 

Mycket övertid kommer att behövas. 
Gällande arbetsterapeuter är frågan i nuläget löst, men fler kommer att behövas 
framåt. 

9. Reglemente för KPR 
Diskussion gällande nytt reglemente.  
Kommunala pensionärsrådet beslutar att sekreteraren ska ta upp förslaget för 
nytt reglemente med tjänsteperson och återkommer med synpunkter. 
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Ordförande tar med frågan till presidiet och ordförandeberedning. 
 

10. Övriga frågor 
Ölmbrogården 
Lokalerna ska tömmas och hyresgästerna flyttas till andra boenden för att 
sänka kostnaderna för Vård- och omsorgsnämnden. Första flytten sker under 
vecka 24.  
 
Trygghetsboenden och seniorlägenheter 
Diskussion om byggande av boenden i Örebro och information om dessa samt 
om vilka behov som finns.  
Personer som har hemvård idag skulle gynnas av att bo på ett trygghetsboende 
i stället. 
Behövs mer samarbete med regionen. 
Önskemål finns från KPR att ta del av planeringen för vård- och 
omsorgsboenden på ett senare sammanträde då ett behov finns av vidare 
diskussion om detta. 
Prognosen är att det kommer att finnas ett överskott av platser på vård- och 
omsorgsboenden år 2030.  
 

Offentliga toaletter 
I nuläget finns ingen mer information om detta. Frågan tas upp senare under 
året. 
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